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TAIWAN MPS SOCIETY 

Dear all: 

Welcome to participate in the 5th Educational Forum for Families and Caregivers on MPS. 

 

This is guidance on how to register the event(http://mcaf.ee/afg107 ). 

Maximum 6 persons can enroll in 1 submission, and the layout of the web registration form contains 

the following: 

Item 

項目 

Description 

說明 

Nationality 

(國家) 

 

Contact Number 

聯絡號碼(+國碼) 

Please add country code, eg. +886-2-2503-2125 

請加入國碼，例如，台灣區為: +886-2-2503-2125 

Email(電郵) Must provided.  Any queries or information update will be sent via 

email. 

必須提供。任何疑問或後續大會公告將以電郵發布。 

Type and Number of Rooms 

(房型、房數) 

*2 types of room for choose.   

*2 種房型可選。 

*Type 1 (1 double bed) can accommodate max 2 adults with 1 child 

(height within 140 cm). 

*第 1 種房型(1 大床)最多可住 2 成人及身高 140 公分以下的孩童 1 名。 

*Type 2(2 double beds) can accommodate max 4 adults.  

*第 2 種房型(2 大床)最多可住 4 成人。 

 

*If your group has 6 persons, you may book 1 room of each Type 1 and 

Type 2, or you may book 2 rooms of Type 2, according to your needs: 

*若您此份報名有 6 位大人，您可訂第 1 房型和第 2 房型各 1 間， 或您

可依照您對空間的需求訂 2 間第 2 房型。  

 

or 

 
Order of Additional Due to breakfast is only offered according to room type per room per 
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Breakfast(多訂早餐) night(2 for Type 1 room, and 4 for Type 2 room), if you would like to 

order additional breakfast, it is US$20/breakfast/person. 

 

早餐劵只依房型提供每房每日的數量(例如第 1 種房型 2 張，第 2 種房型

4 張)，若您想加訂早餐劵，費用為每人每日 US$20. 

Night of Stay 

(訂房日期) 

Please click the date of staying 

請點選預定入住日期 

MPS Group 

(MPS 組別) 

Choose 1 type to represent the group registration. 

請選擇一種代表您報名的組別 

The following questions will be identical to 6 persons.  Please fill in details of each person: 

以下問題通用於報名組別的每 1 位，請填入每 1 位報名者的資料: 

Identity of Person 

(第 1 報名者身分) 

 

Title of Person 

(第 1 報名者稱謂) 

 

Surname of Person 

(第 1 報名者姓氏) 

 

First Name of Person 

(第 1 報名者名字) 

 

Passport Number 

(第 1 報名者護照號碼) 

 

Date of Birth 

(YYYY-MM-DD) 

(第 1 報名者出生年-月-日) 

eg. 1990-12-25 

Dietary 

(第 1 報名者飲食) 

 

 

Fees: 

費用: 

 Early Bird Special*1 

早鳥特價*1 

Normal Price 

一般價 

Registration 

註冊費 
US$200 US$250 

Hotel/Room/Night 

每晚每房房價 

Type 1 - US$100 

Type 2 - US$160 

Type 1 - US$150 

Type 2 - US$210 

PS: 

*1 - Early Bird Special applies when registration is completed by 2016/11/30, meaning, both on-line 
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registration and full fees are wired by 2016/11/30. 

註 1: 早鳥特價限用於 2016/11/30 前完成註冊，即，在 2016/11/30 前完成線上報名且完成全額匯款。 

 

4. Please wire full fees** (AFTER ALL BANK FEES) to the following bank account: 

4. 請匯款全額費用** (不含銀行手續費)至以下銀行帳號: 

SWIFT Code: BKTWTWTP256 

Bank Name: 

銀行名稱: 

BANK OF TAIWAN, CHENGGON BRANCH 

台灣銀行成功分行 

Bank Address: 

銀行地址 

NO. 261, CHENGGON 1ST ROAD, LING YA DISTRICT, KAOHSIUNG 

CITY, 802, TAIWAN, R.O.C. 

中華民國台灣高雄市苓雅區成功一路 261 號 

Account Title: 

帳號名稱: 

CHANG KU TRAVEL SERVICE CO., LTD. 

台灣長谷旅行社有限公司 

Account No.: 

帳號: 
256007011089 

Account Contact No.: 

受款人電話: 
+886-7-2727202 

Account Address: 

受款人地址: 

8F, NO.77-1, ZHONGHUA 3 ROAD, KAOHSIUNG CITY, 801, TAIWAN, 

R.O.C. 

中華民國台灣高雄市前金區中華 3 路 77 之 1 號 8 樓 

** "Full fees" means full amount of registration fees and accommodation per registration group shall 

be received by Taiwan MPS Society.  Bank Wire Transfer and other related fees have to be paid by 

the registrant(please verify carefully during the Wire Transfer payment that all costs are charged to 

you).  Upon wire transfer, please notify Taiwan MPS Society through email 

(kelin_lai@yahoo.com.tw) and provide the wire transfer information such as amount, name of 

remitter, and date of transfer. 

**全額費用指中華民國台灣黏多醣症協會實際應收的註冊費及所有訂房的房費。本協會不負擔任何銀行

手續費，請確保匯款時，您已經付清付款行及收款行雙邊的所有銀行手續費。匯款後，請電郵通知您匯

款資訊，例如金額、匯款人名稱、匯款日等等。 

 

5. Local Transportation Reference 
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5. 當地交通指引 

 

5.1 Arrival at Taoyuan International Airport (TPE):  

5.1 抵達桃園國際機場(TPE)，請參考以下網址: 

http://www.taoyuan-airport.com/english/transportation 

 

5.2 Arrival at Kaohsiung International Airport(KHH): 

5.2 抵達高雄國際機場(KHH)，請參考以下網址: 

http://www.kia.gov.tw/English/TransportationEng/TransportEng 

 

6. Accommodation Details (Please note we will book hotel per your registration): 

6.住宿資料(請注意，大會將依您的註冊資料訂房) 

85 Sky-Tower (NO.1, TZU-CHIANG 3RD ROAD, KAOHSIUNG, TAIWAN) 

http://www.85sky-tower.com/en/ 

 

7. Registration will be closed by 2017/01/31.  Please make sure all registration and hotel fees are 

wired in full amount by 2017/01/31. 

7.活動報名截止日為 2017/01/31。請確保在 2017/01/31 前匯款全額應付註冊費及住宿費。 

 

8. Cancelation before 2017/02/28 will be refunded of 50%。No refund for cancelation after 

2017/02/28. 

8. 在 2017/02/28 之前取消報名，退費 50%。在 2017/02/28 後取消報名，將不退任何費用。 

 

9. Shall you have any query, please email Ms. Kelin Lai (kelin_lai@yahoo.com.tw). 

9. 若您有任何疑問，請電郵賴怡如秘書長 (kelin_lai@yahoo.com.tw) 

 


